
 

 

 

 

Zápis z jednání kontrolní komise VOS 

dne 15. prosince 2017 

 

 

 

Přítomni:  RNDr. L. Bauer CSc., Ing. J. Luňáček PhD., MBA. 

Omluvena: Ing. H. Janáčková PhD. 

 

 

 Kontrola zápisu ze dne 7. listopadu 2017. 

 

KK provedla kontrolu plnění bodů zápisu ze dne 7. 11. 2017. KK konstatovala, že již 

neklesá počet ZO, které nezaplatily příspěvek na činnost VOS, ani počet ZO, které 

doposud neodevzdaly evidenční listy. KK znovu apeluje na všechny ZO, které jsou 

s plněním těchto základních povinností v prodlení, aby je splnily co nejdříve. V opačném 

případě by musel Sjezd VOS přistoupit k řešení dle Stanov VOS. 

 

 

 Projednání zápisu z výboru VOS ze dne 27. listopadu 2017.  

 

KK projednala a vzala na vědomí zápis z jednání výboru VOS ze dne 27. 11. 2017. KK se 

ztotožňuje s kladným hodnocením aktivu předsedů dne 7. 11. 2017. 

 

 

 Inventarizace hmotného majetku VOS. 
  

Dle plánovaného harmonogramu provedla KK inventuru majetku. Neshledala přitom 

rozdíly mezi evidencí a skutečným stavem.  

 

   

 Příprava Sjezdu VOS.  
 

KK se seznámila s doposud zaslanými návrhy na změnu Stanov VOS. KK je toho názoru, 

že návrh na změnu Stanov předkládaný Sjezdu VOS by měl být zpracován tak včas, aby 

mohl být před předložením sjezdu konzultován s právníkem. Proto vyzývá všechny ZO, 

aby zaslaly svoje návrhy k tomuto bodu na sekretariát co nejdříve, nejpozději však do 15. 

ledna. Návrhy předkládané až v průběhu jednání přinášejí riziko schválení konečného 



znění, které může být v rozporu s některými zákonnými ustanoveními.  

Členové KK připraví na příští zasedání výchozí podklady pro zprávu KK pro Sjezd VOS. 

Definitivní znění zprávy bude zpracováno po seznámení KK se zprávou výboru a zprávou 

o hospodaření VOS.  

   

 Valná hromada KŠV Brno. 
 

RNDr. Bauer informoval o jednání XLI. valné hromady KŠV Brno konané dne 12. 12. 

2017. VH projednala rozbor hospodaření za třetí čtvrtletí. Dále vzala na vědomí zprávu o 

činnosti dozorčí rady, přehled nájemních smluv a výhled hospodaření do konce roku 2017. 

Na základě výsledků hospodaření za 1. až 3. čtvrtletí (již splněny celoroční plánované 

příjmy) lze předpokládat hospodářský výsledek, který by umožnil vyplatit společníkům 

výnos minimálně ve stejné výši jako za předchozí rok. VH rovněž zavázala společníky, 

aby věnovali zvýšenou pozornost propagaci možnosti využití bytu č. 9 pro své členy.  

  

 Různé. 
 

 KK projednala dotaz předsedy ZO VOS PedF MU a doporučuje vykládat dotčené 

ustanovení kolektivní smlouvy tak, aby nedocházelo k nepřiměřené tvrdosti. 

 Ing. Luňáček informoval o jednání Revizní komise MSDU OS dne 20. 11. a 4. 12. 

2017.  

 Termín příštího jednání KK v lednu 2018 bude stanoven na základě stavu přípravy 

sjezdových materiálů. 

 

 

V Praze 15. 12. 2017                             Za správnost: Dr. Bauer 

 

 


